
 
J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
Készült Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. október 2-án meg-
tartott  nyilvános ülésérıl. 
 
Az ülés helye: Községháza 
 
 

J E L E N     V A N N A K 
 
Ördög Jakab polgármester elnökletével Aranyosi Imre, Dr. Béres Imre, Dobóné Koncz Judit, 
Fekete Tamás, Holló József, Kampel Lászlóné, Kiss Lajos, Koncz József, Turcsányi Béláné kép-
viselık, Tóth Imréné dr. jegyzı, Galambos Lajosné óvodavezetı, Juhászné Zsuzsa pü.csop.vez, 
Nyeste Józsefné és Sárosi Tibor a bizottságok nem képviselı tagjai. 
 
 
I./ NAPIREND ELİTT: 
 
Ördög Jakab polgármester a jelenléti ív alapján megállapítja, hogy a 10 fı képviselı-testületi 
tagból 8 fı jelen van, 2 fı képviselı érkezése még várható, az ülés határozatképes és azt meg-
nyitja. 
Elıterjeszti javaslatát a napirendre. Kampel Lászlóné egy kérdésben zárt ülést kezdeményez. A 
Képviselı-testület egybehangzó szavazattal az alábbiak szerint fogadta el a napirendet: 
 
 

N A P I R E N D 
 
Tárgy:            Elıterjesztı: 
 
1./ Tájékoztató az önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról, javaslat  Ördög Jakab 
     a költségvetési rendelet szükség szerinti módosítására.    polgármester 
 
2./ Javaslat a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Mőködési Szabályzatának Tóth Imréné dr 
jóváhagyására.         jegyzı 
 
3./ Indítványok, javaslatok 
 
Zárt ülés 
 
II./ NAPIREND TÁRGYALÁSA: 
 
1./ Tárgy: Tájékoztató az önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról, javaslat a költségvetési rende-
let szükség szerinti módosítására. 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
 
(elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
 
Ördög Jakab polgármester elsıként Dobóné Koncz Juditot, a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 
elnökét kéri fel a bizottság állásfoglalásának ismertetésére. 
Dobóné Koncz Judit bizottsági elnök elıadja, hogy a bizottság megtárgyalta az elıterjesztést és 
javasolja elfogadásra azzal a módosító indítvánnyal, hogy az átmeneti segély elıirányzat a lakás-
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fenntartási támogatás elıirányzat terhére kerüljön megemelésre. A bizottság tárgyalt pályázat 
benyújtásáról. Egyetért, hogy az óvoda akadálymentesítésére kerüljön pályázat benyújtásra, és 
javasolja, hogy a többi intézmény akadálymentesítésének a megtervezésére is történjen intézke-
dés, pályázati lehetıség esetén pályázat benyújtása. 
 
Ördög Jakab polgármester szóbeli kiegészítésében elıadja, hogy az elıterjesztésbıl kimaradt a 
Beruházó intézmény teljesítési adatai, mely írásban az ülés elıtt kiosztásra került.  
Elıadja, hogy az elıterjesztéshez, bár szokatlan módon, két rendelet-tervezet készült, az egyik az 
I. féléves állapothoz, a másik pedig az azóta eltelt idı, és a jelenleg ismert döntések meghozatal-
ára. Így tartottuk áttekinthetıbbnek. 
A bizottság módosító indítványához elıadja, hogy az átmeneti segély elıirányzat ne a lakásfenn-
tartási támogatás elıirányzat terhére kerüljön megemelésre, mert az bevétel csökkenést is jelent. 
Az akadálymentesítésekhez kapcsolódóan elıadja, hogy az iskola akadálymentesítési terve már 
korábban részben elkészült, nem került azonban megtervezésre akkor a lift. Ezt a tervezést to-
vább kell folytatni, és egy következı idıszakban beadni. Jelenleg 1 akadálymentesítési pályáza-
tot lehet beadni.  
Javasolja, hogy az elızı évi pénzmaradványból további  1.800 eFt igénybevételével kerüljön 
megemelésre a céltartalék a pályázatok elıkészítésére. 
 
Kérdések, hozzászólások: 
 
Kiss Lajos képviselı elıadja, hogy az iskolára van akadálymentesítési terv, és kérdezi, hogy ak-
kor most el kell döntenie a testületnek, hogy melyik intézményre kerüljön beadásra a pályázat? 
Koncz József alpolgármester a lekötött pénzösszegrıl érdeklıdik. 
Aranyosi Imre képviselı felveti, jó lenne, ha az akadálymentesítések során olyan ajtók kerülné-
nek megépítésre, melyek automatikusan nyílnak. 
 
Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy jelen pályázati kiírás úgy szól, hogy egy településrıl 
egy intézményre lehet pályázni. Ha több intézményre lenne beadható, a saját esélyeinket is ron-
taná. Az iskola akadálymentesítési terve csak részben van kész, a lift még nem került megterve-
zésre. Ennek a tervezése több idıt igényel. A tervben csak a lift helye szerepel, de annak gépé-
szeti tervezése még nincs meg. Komplex akadálymentesítésre lehet pályázni, ez valószínő magá-
ba foglalja az automatikusan nyíló ajtókat is. Kérdés azonban az, hogy a pályázható összegbıl 
mit lehet megvalósítani. 
A lekötött pénzeszköz a Qaestornál van elhelyezve. 
 
(Idıközben megérkezett dr. Béres Imre  képviselı) 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt, Ördög Jakab polgármester szavazást kér az I. féléves 
gazdálkodásról szóló tájékoztató elfogadásáról. 
 
A Képviselı-testület 9 egybehangzó szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta 
következı határozatát: 
 

Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
61/2009.(X.2.) számú határozata 
 
Tárgy: Az önkormányzat 2009. I. félévi gazdálkodásáról szóló tájékoztató jóváhagyása. 
 
A Képviselı-testület megtárgyalta az I. féléves gazdálkodásról szóló tájékoztatót, és 
megállapítja, hogy annak végrehajtása megfelelı ütemben, idıarányosan történik.  
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Felkéri a végrehajtásban részvevıket, hogy az odafigyelı, takarékos gazdálkodást a II. 
félévben is tartsák szemelıtt. 

 
Ezt követıen a Képviselı-testület 9 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül megalkotta következı rendeletét: 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
11/2009. (X.5.) számú rendelete 

 
Az önkormányzat 2009. évi költségvetésérıl szóló 3/2009.(III.2.) számú rendeletének módosítá-

sára. 
 
(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
A Képviselı-testület 9 egybehangzó szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta az 
alábbi módosító indítványt: További 1.800 eFt elızı évi pénzmaradvány igénybevétele, mely 
céltartalékként kerül megjelölésre a 2009-es költségvetésben, pályázatok elıkészítésére.  
 
(idıközben megérkezett Turcsányi Béláné képviselı) 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 10 egybehangzó igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül megalkotta következı rendeletét: 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
12/2009. (X.5.) számú rendelete 

 
Az önkormányzat 2009. évi költségvetésérıl szóló 3/2009.(III.2.) számú rendeletének módosítá-

sára. 
 
(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
2./ Tárgy: Javaslat a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Mőködési Szabályzatának jóváhagyás-
ára. 
Elıterjesztı: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Kérdések, hozzászólások: 
 
Kiss Lajos képviselı felveti, hogy a 19. oldalon a postán történı pénzfelvétel miért szerepel a 
szabályzatban, a gyakorlat a pénzintézetben történı felvétel. Az a kérdése továbbá, hogy hozhat-
e a hivatal más intézményekre vonatkozó elıírást. 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı válaszában elıadja, köszöni az észrevételt,  a postán történı felvételt ja-
vasolja törölni. A Polgármesteri Hivatal látja el az intézmények vonatkozásában is a gazdálkodá-
si, tervezési, beszámolási feladatokat, ezért az intézményekkel történı kapcsolatokat meg kell 
jeleníteni az SZMSZ-ben is. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt a Képviselı-testület 10 egybehangzó igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta következı határozatát: 
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Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
62/2009.(X.2.) számú határozata: 
 
Tárgy: A Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Mőködési Szabályzatának jóváhagyása. 
 
A Képviselı-testület jelen határozat 1. számú mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja 
Szentistván nagyközség Polgármesteri Hivatala Szervezeti és Mőködési Szabályzatát. 
A Képviselı-testület utasítja a jegyzıt az SZMSZ végrehajtása érdekében szükséges in-
tézkedések megtételére. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 
(A határozat 1. számú melléklete a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 

 
 
3./ Tárgy:  Indítványok, javaslatok 
 
a./ Ördög Jakab polgármester ismerteti az írásban jegyzıkönyvhöz csatolt, az elektronikus kap-
csolattartásról szóló elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a Képviselıtestület 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszava-
zat és tartózkodás nélkül megalkotta következı rendeletét: 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
13/2009.(X.5.) számú rendelete 

 
Az önkormányzati hatósági ügyekben alkalmazható írásbeli elektronikus kapcsolattartás szabá-

lyozására. 
 
(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
 
b./ Ördög Jakab polgármester ismerteti a Napközi Otthonos óvoda vezetıjének kérelmét, mely-
ben kezdeményezi az óvoda ıszi és téli szünetben történı zárva tartását.  
 
Kérdés, hozzászólás nélkül a Képviselı-testület 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül meghozta következı határozatát: 
 

Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
63/2009.(X.2.) számú határozata 
 
Tárgy: A Szentistváni napközi otthonos óvoda ıszi-téli zárva tartása 
 
A Képviselı-testület a Közoktatási törvényben biztosított fenntartói jogkörében eljárva 
engedélyezi, hogy a Szentistváni Napközi otthonos Óvoda 2009. október 26 és 30., vala-
mint 2009. december 23 és 31. között zárva tartson. 
 
Utasítja az óvoda vezetıjét a szükséges intézkedés megtételére. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Galambos Lajosné óvodavezetı. 
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c./ Ördög Jakab polgármester tájékoztatja a testületet a HÉRA Alapítvány pályázati felhívásáról. 
Elıadja, hogy a pályázat mecénások szervezésérıl is szól, arról, hogy a mecénások elısegíthetik 
a pályázat támogatását, de az önkormányzat is lehet befizetı az Alapítványba. Javasolja a pályá-
zat benyújtását, és az igényelt támogatás 10 %-ának, legfeljebb 300 eFt-nak a biztosítását. 
 
Koncz József képviselı elıadja, hogy információi szerint nem egyértelmő ez a pályázati kiírás, 
óvatosnak kell lenni és nagyon odafigyelni. 
 
Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy a hivatal munkatársai felvették a kapcsolatot a kiírókkal 
a pályázati kiírás értelmezésére, természetesen oda kell figyelni 
 

Ezt követıen a Képviselı-testület egybehangzóan az alábbi állásfoglalást hozta: A testü-
let egyetért a pályázat benyújtásával, és biztosítja a 10 %-os támogatást,  legfeljebb 300 
eFt összeg erejéig. 

 
d./ Ördög Jakab polgármester tájékoztatja a testületet, hogy Bogács település polgármestere azzal 
a kéréssel fordul a testülethez, járuljon hozzá, hogy Szentistván nagyközség Jegyzıje a Bog-
ácson betegség miatt tartósan távollévı jegyzıt helyettesítse. Elıadja, hogy elég nehéz a kérést 
teljesíteni, hiszen rengeteg feladat van. Amennyiben a testület hozzájárul, a döntést jegyzı asz-
szonyra bízza, tudja-e vállalni. 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı kérdésre elıadja, hogy itt is és Bogácson is sok a munka. Heti két nap-
ban, éjszakákkal, hétvégekkel pótolva ellátható a feladat. Jelezte Bogács település polgármester-
ének, hogy ebben a formában csak az úgynevezett tőzoltó munkát tudja garantálni. De mindenfé-
leképpen szeretne segíteni, tekintettel a Bogácsi jegyzı személyére is. 
 
Koncz József képviselı kérdezi, hogy ez mit jelent anyagi szempontból az önkormányzatunknak, 
ha két nap nem itt dolgozik nálunk? 
 
Tóth Imréné jegyzı elıadja, hogy ez két jogviszonyt jelent, és nem érinti a Szentistváni díjazást. 
Ténylegesen 3 napot fog itt tartózkodni, de a jegyzıi munka munkaidın kívül is végezhetı, az 
ügyekre készülni kell, tanulni a jogszabályokat. 
 
Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy a jegyzıi helyettesítés plusz jövedelem a jegyzınek és 
természetesen plusz munka is. Azon lehet esetleg gondolkodni, hogy nem kettı, hanem csak 1 
napban járul hozzá a testület. Azt is figyelembe kell venni, hogy ha a mi önkormányzatunknak 
lenne szükség ilyen segítségre, mi is támogató hozzáállást várnánk el. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselıtestület 10 egybehangzó igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta következı határozatát. 
 

Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
64/2009.(X.2.) számú határozata 
 
Tárgy: Hozzájárulás jegyzı helyettesítéséhez 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete hozzájárul ahhoz, hogy Bogács jegyzıjének 
betegség miatti távolléti idejére Tóth Imréné dr. jegyzı heti két napon  Bogács települé-
sen jegyzıi feladatokat lásson el, helyettesítés címén. 
 
Felhatalmazza polgármesterét az erre irányuló megállapodás megkötésére. 
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Határidı: azonnal 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester  

 
e./ Ördög Jakab polgármester emlékezteti arra a testületet, hogy korábban döntés született arról, 
hogy az úgynevezett Falukert ingatlanra bentlakásos idısek otthona kerüljön megtervezésre. A 
jelzett ingatlanhoz kapcsolódóan található önálló helyrajzi számon a tejcsarnok, mely használa-
ton kívüli és leromlott állapotú. A Falukert szabályos ingatlanná alakításához, illetve az utcakép 
rendezése érdekében kezdeményezi a tejcsarnok és a helyéül szolgáló ingatlan megvásárlását. Az 
ingatlan az Egri Tejipari cég tulajdonában van. A cég vezetıjével felvettem a kapcsolatot, és 
500,- Ft/m2 áron jeleztem vételi ajánlatunkat, melyet a vezetı el is fogad. Amennyiben a testület 
a vásárlással és telekösszevonással egyetért, felhatalmazást kérek az adásvételi szerzıdés aláírá-
sára. 
 
A Képviselı-testület vita nélkül, 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül meghozta következı határozatát. 
 

Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
65/2009.(X.2.) számú határozata 
 
Tárgy: Szentistván, Rákóczi úton lévı úgynevezett tejcsarnok ingatlan megvásárlása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete meg kívánja vásárolni a szentistváni 441 
hrsz-u, 635 m2 térmértékő ingatlant a rajta lévı épülettel 500,- Ft/m2 áron, mely ingatlan 
a valóságban Szentistván, Rákóczi úton található tejcsarnok területe. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére, az adásvételi szer-
zıdés aláírására, tulajdonba kerülés után pedig a 442. hrsz-u ingatlannal történı telek ösz-
szevonási eljárás megindítására. 
 
Határidı: azonnal és értelemszerően 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 

 
f./ Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy az elsı napirend kapcsán állást foglalt a testület, 
hogy készüljenek el az akadálymentesítési tervek, illetve az óvoda akadálymentesítésére kerüljön 
sor pályázat benyújtására. A pályázat benyújtásához szükséges a képviselı-testület határozata, 
melyben az önerı biztosítására is kötelezettséget kell vállalni. A tervezıvel folytatott elızetes 
beszélgetés alapján 16,5 millió Ft a kivitelezés költsége, melynek 10 %-át kell önerıként biztosí-
tani. Felhatalmazást kér arra, hogy a jegyzıkönyv készítése során  határozatban az addig pontosí-
tott bekerülési költség kerüljön rögzítésre. 
 
A Képviselı-testület vita nélkül, 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül meghozta következı határozatát: 
 
 

Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
66/2009.(X.2.) számú határozata 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása az óvoda akadálymentesítésére 
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Szentistván nagyközség Képviselı-testülete pályázatot nyújt be a Szentistváni Napközi 
otthonos Óvoda (3418 Szentistván, Széchenyi u. 12/a.) székhely intézményének aka-
dálymentesítésére az ÉMOP 4.2.2 jelő pályázati felhívásra. 
 
A felújítás tervezett bekerülési költsége 16.666.667,- Ft, melybıl a 10 % önerıt, 
1.666.667,- Ft-ot a képviselı-testület a 2010-es költségvetésében biztosit. 
 
Felhatalmazza polgármesterét a pályázat benyújtására. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 

 
g./ Ördög Jakab polgármester szól arról, hogy egy pályázati lehetıség kapcsán, melynek benyúj-
tására a következı idıszakban nyílik lehetıség, szó van arról, hogy a sportöltözı, és a sportpálya 
kerítése felújításra kerülhet. Ebben a pályázatban azonban vélhetıen nem kezelhetı a pálya fü-
vének felújítása, mely elhasználódott. A TITÁN SE elnöke azt kezdeményezi, hogy a testület 
biztosítson fedezetet öntözıberendezés kiépítésére, melynek tervezett költsége egy birtokunkban 
lévı árajánlat szerint 1.392 eFt. A forrás az általános tartalék, vagy a hiány terhére biztosítható, 
továbbá fedezetül szolgálhat az elızı évi pénzmaradvány egy része is, hiszen a szennyvízberu-
házáshoz kapcsolódó biztosíték számlán lévı több mint 4 millió Ft összeg is rövidesen a rendel-
kezésünkre állhat. Kérdezi, hogy alpolgármester úr kíván-e az elıterjesztéshez kiegészítést ten-
ni? 
 
Koncz József alpolgármester elıadja, hogy a pálya el van használódva. A fő felújításának úgy 
van értelme, ha az öntözés biztosított. Az ajánlattevı jó referenciákkal rendelkezik, melynek 
kellı mélységben utána nézett, és az adott ár is megfelelı. Ha a testület egyetért, akkor a munká-
latok egy-két napon belül elkezdıdhetnek. A sportolók felajánlották társadalmi munkájukat. 
 
Fekete Tamás képviselı a kézilabda háló beszerzésének fontosságát is hangsúlyozza. 
 

Ezt követıen a képviselı-testület 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tar-
tózkodás nélkül meghozta következı állásfoglalását: A Képviselı-testület egyetért az elı-
terjesztésben foglaltakkal, és felhatalmazza polgármesterét, hogy a soron következı költ-
ségvetési rendelet módosításkor intézkedjen az elıirányzat biztosítására. 

 
h./ Ördög Jakab polgármester részletes tájékoztatást ad a szennyvízberuházáshoz kapcsolódó 
hitel visszafizetése érdekében teendı intézkedésekrıl, az úgynevezett LTP szerzıdések újraköté-
sérıl. Hangsúlyozza, hogy több tárgyalás után sikerült a szükséges nyilatkozatokat megszerezni 
a hitelt nyújtó banktól. Újabb, 25 millió Ft-os kölcsön felvételére kerül sor, melybıl megtörtén-
nek a helyreállítási munkák Mezınyárádon és Mezınagymihályon, illetve vannak még munkála-
tok a tisztítómő befejezéséhez is. Erre azért van szükség, mert a kivitelezést végzı fıvállalkozó 
csıdbe ment. Hangsúlyozza továbbá, hogy mint utóbb kiderült, egy hibás konstrukciót adott el 
számunkra a bank és az alapítvány. Részletesen ismerteti a konstrukciót, melyben kiemeli, hogy 
miért van szükség az LTP szerzıdések újrakötésére, illetve a bank által elkövetett hibát, neveze-
tesen, egy évben nem utalta idıben a pénzt az LTP számlákra. 
Azt tényként kell kezelni, hogy a hitelt a Viziközmő társulatnak kell visszafizetni, ezért a bank 
hibája ellenére is az önkormányzatoknak partnernek kell lenni az LTP-k újrakötésében, illetve a 
lakosságnak is. Ennek érdekében folytatott tárgyalást és sikerült elérni a banknál, hogy az LTP-t 
újrakötık kapjanak kedvezményt. Az LTP-t újrakötık részérıl lezárul az érdekeltségi hozzájáru-
lás fizetése. A következı napokban ennek az újrakötési feladatnak kell eleget tenni a hivatal dol-
gozóinak, illetve a lakosságnak. Sajnos a társönkormányzatok részérıl nem tapasztal kedvezı 
hozzáállást. 
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Dobóné Koncz Judit képviselı arra hívja fel a figyelmet, hogy a lakosság körében téves felveté-
sek is vannak, például, többen azt gondolják, hogy ebbıl a képviselıknek van haszna. Arra kéri 
polgármester urat, hogy a lakosság tájékoztatásakor erre térjen ki. Információim szerint Mezı-
nyárádon teljesen negatív a hozzáállás. 
 
Aranyosi Imre képviselı szerint a lakosság felé azt is hangsúlyozni kell, hogy a beruházás meg-
épült és mőködik. 
 
(Beszélgetés a szennyvíztisztító mőködésérıl, melyben szó esett arról, hogy kevés vizet használ 
a lakosság, melynek lehet az egyik oka a magas vízdíj, és a jövıben talán a vízárban kedvez-
ményt kellene adni a lakosságnak, melynek ha anyagi haszna nem is lenne, de pszichésen kedve-
zıen hatna. Szó esett továbbá arról, hogy a kedvezmény adása a koncepció készítés, tervezés 
témakörbe tartozik továbbá arról, hogy folynak tárgyalások a vizellátó rendszer olcsóbb üzemel-
tethetıségérıl, mely a vízár csökkenést eredményezhetné) 
 
Ördög Jakab polgármester kérdésre tájékoztatja a testületet arról, hogy a szemétszállítási díj 
ugyanannyi, mint Mezıkövesden, a legutolsó számla azért magasabb, mert az érintett negyedév-
ben 14 alkalommal volt szállítás. 
 
 
i./ Ördög Jakab polgármester tájékoztatja a testületet a Török tanyához vezetı út felújításának 
közbeszerzési eljárása eredményérıl. A Hedút ’91 Kft tette az összességében legelınyösebb 
ajánlatot. Amennyiben a szükséges igazolásokat 8 napon belül benyújtják, velük kerül sor szer-
zıdéskötésre. 
 
j./ Ördög Jakab polgármester tájékoztatja a testületet, hogy az IKSZT beruházási pályázat nem 
került benyújtásra, a kedvezıtlen feltételek miatt. A Kft ügyvezetıje ezt a javaslatát egyeztette 
velem és alpolgármesterrel. 
 
k./ Kampel Lászlóné képviselı határozathozatalt kezdeményez, ha nem is most, hanem a követ-
kezı ülésen,  a Felszabadulás úti járda építésében. A Felszabadulás úton a forgalom megnöveke-
dett, az úttesten történı gyalogos közlekedés veszélyessé vált, mely a télen még fokozódni fog. 
Ha a nem megfelelıen takarított úttesten gyalogos baleset történik, azért az önkormányzatot ter-
heli a felelısség, ha nincs járda. Emlékezete szerint a Széchenyi úton kétszer is történt járda fel-
újítás, a Felszabadulás úton pedig nem. Volt szó kerékpárútról, most se bicikli út, se járda. Ha 
valaki a járdaépítést nem tartja idıszerőnek, akkor azt jelezze. A közmeghallgatáson nem szám-
adatokat kell sorolni, hanem konkrétan meg kell válaszolni, hogy miért nem lehet járda a Felsza-
badulás úton. 
 
Aranyosi Imre képviselı megerısíti a járdaépítés szükségességét. Az önkormányzat hibájának 
tartja, hogy hagyta elhanyagolni a járdát. Az érintett lakosokat fel kellett volna erre szólítani, 
esetleg büntetni. Javaslom, hogy a következı ülésen beszéljük meg, hány képviselı akarja, hány 
képviselı nem akarja a járdaépítést a Felszabadulás úton. 
 
l./ Dobóné Koncz Judit képviselı kéri Ördög Jakab polgármestert, szerezzen információkat, 
hogy Egerlövı településen milyen program keretében osztottak élelmiszer csomagot a lakosság-
nak. Mi ennek a valóság alapja? Tolmácsolni szeretné továbbá azt a rossz  közhangulatot a ki-
sebbség körében,  melynek oka, hogy a CKÖ elnöke a kisebbségi önkormányzat forrásait meny-
nyire a családja körében osztja szét, pontosabban a családtagjait juttatja támogatáshoz. Errıl az 
elnök és polgármester beszéljen négyszemközt. Tájékoztat arról, hogy nagyon kifogásolható a 
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támogatottak részérıl az önkormányzat által segélyként adott gyógyszerutalvány felhasználása, 
melyrıl részletesen szól.  
Bejelenti, hogy az ülésrıl el kell távoznia, ezért e problémák további részleteirıl beszélni kíván 
még polgármester úrral. 
 
(Dobóné Koncz Judit képviselı az ülésrıl eltávozott) 
 
m./ Fekete Tamás képviselı felveti, hogy mivel az IKSZT pályázat nem kerül benyújtásra, 
melynek keretében játszótéri eszközök elhelyezése is szóba került, lehetne-e és kezdeményezni 
játszótér létesítésére pályázat benyújtását. Csak információként megjegyzi, hogy a Zrt területén 
az önkormányzat dolgozói vágták a füvet az Alkotmány u. 1. környékén. 
 
Ördög Jakab polgármester a felvetett megoldandó feladatokra válaszolva elıadja, hogy a kon-
cepció készítés idıszakában foglalkozzon a feladatokkal a testület, de például a járdaépítés kér-
désével olyan formában, hogy az terjedjen ki a település egész területére. A jelenlegi gyakorlat, 
hogy amelyik lakos fel akarja újítani az ingatlana elıtti járdát, ahhoz az önkormányzat biztosit 
anyagot. Az érintett Felszabadulás úti lakóknak is fel lett ez ajánlva, de nem kívánnak vele fog-
lalkozni. Kétélő fegyver, ha a Felszabadulás úton megcsinálja az önkormányzat, akkor jogosan 
igénylik a más utcában élık is. Javasolja azt erısíteni, hogy a lakosok végezzék el a munkát, az 
önkormányzat által biztosított anyagból. 
Egerlövın vélhetıen egy segélyszervezeten keresztül történt az élelmiszercsomag osztás. 
Játszótéri eszközök elhelyezésére egy másik pályázat kapcsán is beszéltünk, a szabadidı park-
ban. A pályázat benyújtása a következı idıszak feladata.  
 
Aranyosi Imre képviselı azzal ért egyet, hogy el kell érni a lakosoknál a járdapitést. 
Turcsányi Béláné képviselı elıadja, van saját, kedvezıtlen tapasztalata élelmiszercsomag osztás-
ról. İ többet nem szervezne ilyet. 
 
Mivel több kérdés, bejelentés nem volt, a képviselı-testület zárt ülésen folytatta munkáját, mely-
rıl külön jegyzıkönyv készül. 
 

kmf. 
 
 
 
Tóth Imréné dr.        Ördög Jakab  
jegyzı         polgármester 
 
 
 

Kampel Lászlóné     Holló József 
jegyzıkönyv-hitelesítık 

 


